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Θέμα: Ανάγκη άμεσης αποσυμφόρησης και ενίσχυσης της οδικής ασφάλειας στην πόλη του Περάματος 

 

Την Τετάρτη 20 Απριλίου 2025, κάτοικοι του Δήμου Περάματος, το Δημοτικό Συμβούλιο και η Δημοτική 

Αρχή πραγματοποίησαν δίωρο αποκλεισμό της Λεωφόρου Δημοκρατίας, διαμαρτυρόμενοι για την 

κυκλοφοριακή ασφυξία που πλήττει την πόλη. 

Η κινητοποίηση αυτή αποτέλεσε την έκφραση της ομόφωνης απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, κατόπιν 

εκκλήσεων χιλιάδων δημοτών και εργαζομένων που ζητούν ουσιαστική λύση στο χρόνιο πρόβλημα της 

κυκλοφορίας και της πρόσβασης. 

Το Πέραμα, με πληθυσμό περίπου 50.000 κατοίκων, δέχεται επιπλέον καθημερινή επιβάρυνση από 11 

εκατομμύρια διερχόμενους ετησίως προς Σαλαμίνα, 10.000 στρατεύσιμους του Πολεμικού Ναυτικού και 

φιλοξενεί 10 χλμ. ναυπηγοεπισκευαστικής ζώνης. Παρ’ όλα αυτά, εξυπηρετείται κυκλοφοριακά αποκλειστικά 

μέσω της Λεωφόρου Δημοκρατίας, η οποία αποτελεί τη μοναδική οδική σύνδεση με τον Πειραιά και την 

υπόλοιπη Αττική. 

Η παντελής έλλειψη εναλλακτικών διαδρομών όχι μόνο υποβαθμίζει την καθημερινότητα των κατοίκων, 

εργαζομένων και διερχομένων, αλλά δημιουργεί και σοβαρούς κινδύνους για την ασφάλεια, λόγω της 

παρουσίας εύφλεκτων υλικών στη ναυπηγοεπισκευαστική ζώνη και τον ναύσταθμο του Πολεμικού Ναυτικού. 

Σήμερα δεν υπάρχει καμία προβλεπόμενη οδός διαφυγής σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης ή ατυχήματος, 

πέραν της Λεωφόρου Δημοκρατίας. 

 

Τα αιτήματα των Δημοτών και της Δημοτικής Αρχής είναι: 

• Η άμεση αποσυμφόρηση της πόλης με δημιουργία εναλλακτικών οδών διαφυγής, 

• Η επέκταση της γραμμής του μετρό μέχρι το Πέραμα, 

• Το άνοιγμα του περιφερειακού δρόμου του ναυστάθμου που οδηγεί στη λεωφόρο Σχιστού-

Σκαραμαγκά, 

• Η κατασκευή δεύτερης οδού εξόδου από το Άνω Πέραμα προς τη λεωφόρο Σχιστού. 

Δεδομένης της σοβαρότητας του ζητήματος και των κινδύνων που ελλοχεύουν για την ασφάλεια και την 

υγεία κατοίκων και εργαζομένων, 
 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβούν τα αρμόδια Υπουργεία για την κυκλοφοριακή αποσυμφόρηση του 

Περάματος και την ενίσχυση των υποδομών πρόσβασης και μετακίνησης προς και από την πόλη;  

 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβούν τα αρμόδια Υπουργεία για την προστασία της ασφάλειας και της ζωής 

των κατοίκων, εργαζομένων και διερχομένων στην περιοχή, ιδιαίτερα σε σχέση με τη διαχείριση 

κινδύνων από βιομηχανικές και στρατιωτικές εγκαταστάσεις; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Γεώργιος Δρακ. Βρεττάκος 
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